
 
 

 Zápis 
 

z 12. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha,  dne  24. 1. 2012 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 22 
Omluveni: doc. Cibulka, doc. Uhrová, 
Hosté:  doc. Pospíšil, doc. Janků, Ing. Chválná 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program:  

1. Návrh na jmenování prorektorů 
2. Výsledky voleb zástupce FCHT a FCHI do studentské části AS 
3. Volba předsedy studentské části AS 
4. Návrh člena Celoškolské grantové komise ( z členů studentské části AS) 
5. Projednání vnitřní normy k atestaci  a periodickému hodnocení vědeckých, 

odborných a technických pracovníků VŠCHT Praha 
6. Různé 

a) Ideový záměr nového Organizačního řádu VŠCHT (pror. Pospíšil) 
b) Informace o podaných projektech k financování z Isprofin (kvestorka) 
c) Informace o schůzce předsedů AS 5.1.2012 
d) Rezoluce akademické obce UK  
e) Informace z KR 
f) financování Kachekranu 
g) stipendia doktorandů 

 
 
Ad 1.  
Akademický senát vyjádřil souhlas se jmenováním osob navržených rektorem do funkcí 
prorektorů s tím, že je třeba dodržet vymezené úseky činnosti ve shodě se statutem VŠCHT 
Praha a Organizačním řádem VŠCHT Praha takto: 

 
prof. Ing. Zdeněk Bělohlav, CSc. jako prorektor pro pedagogiku 
prof. RNDr. Bohumil Kratochvíl, DSc. jako prorektor pro vědu a výzkum 
prof. Ing. Pavel Hasal, CSc. jako prorektor pro zahraniční styk 
doc. Ing. Milan Pospíšil, CSc. jako prorektor pro rozvoj a výstavbu 
 

Schváleno 22 – 0 - 0  
 
Ad 2. 
Na FCHI byla v prvním kole zvolena do studentské části AS Ing. Klára Smolná. 
Na FCHT nebyl v 1. ani 2. kole voleb nikdo zvolen z důvodů nedostatečné účasti (1. kolo 
10% a 2. kolo 6%), 3. kolo končí v pátek 27. l. 2012. 
 



Ad 3. 
Předsedkyně senátu navrhla  skrutátory ( doc. P. Novák, doc. P. Slavíček, RNDr. P. Pokorný) 
pro volbu předsedy studentské části AS, které senát schválil. Jednomyslně (8 hlasy) byl 
zvolen Ing. Milan Bittner. 
 
Ad 4. 
Za člena Celoškolské grantové komise (z členů studentské části AS) byl zvolen Ing. Petr 
Štursa. 
 
Schváleno 21 – 1 – 0 
 
Ad 5. 
Senát byl seznámen s drobnými změnami ve vnitřní normě Atestace  a periodické hodnocení 
vědeckých, odborných a technických pracovníků VŠCHT Praha.  
  
Schváleno 22 – 0 – 0 
 
Ad 6. 

a) Doc. Pospíšil seznámil senát se záměrem nového Organizačního řádu. Důvodem pro 
navrhované změny je především: 
• Vznik nových pracovišť a jejich zařazení do organizační struktury 
• Organizační změny ve struktuře řízení rektorátních a celoškolských pracovišť 
• Úpravy kompetencí řídících pracovníků 
• Úprava názvů pracovišť  
• Příliš velký rozsah a zbytečná detailnost textu 
• Potřeba vytvoření operativního předpisu, který by byl snáze a pružněji 

modifikovatelný       
 
Senát bere záměr na vědomí a předpokládá úzkou spolupráci při tvorbě nového předpisu. 
Bude nominován jeden zástupce senátu do přípravného týmu prorektora Pospíšila. 
 

b) Ing. Chválná informovala o návrzích projektů na financování z ISPROFIN na rok 
2012 v celkové částce 165 489 000 Kč. Projekty jsou rozděleny do čtyř skupin: 
rekonstrukce budov, přístrojové vybavení pro specializovanou forenzní analýzu a 
materiálový výzkum, obnova IT infrastruktury a rekonstrukce počítačového sálu. 
                  

c) Prof. Valentová informovala o schůzce předsedů AS 5.1.2012 jejímž výsledkem byl 
dopis předsedů AS premiérovi a vládě ČR požadující zohlednění připomínek 
representace VŠ k oběma věcným záměrům zákonů. Dále informovala o průběhu 
jednání předsedů AS s ministrem Dobešem. 
 

d) Akademický senát vyjádřil souhlas s podporou Rezoluce Akademické obce UK 
e) Prof. Valentová seznámila s některými body projednávanými na kolegiu rektora 

17.1.2012 (zastupoval doc.Cibulka). 
 

f) Studenti požádali o finanční podporu KACHEKRANU. Rozhodnutí bylo odloženo na 
příští jednání. Bylo doporučeno oslovit sponzory prostřednictvím pracovníků školy, 
kteří mají příslušné kontakty. Je také třeba upřesnit rozpočet a požadovanou částku. 
 



 
g) Studenti vznesli dotaz na výši doktorandských stipendií v roce 2012. Ing. Chválná 

sdělila, že celkový rozpočet školy byl v letošním roce snížen o 7% tj. tj o cca 70 mil., 
došlo i ke snížení dotace na stipendia, přesto se bude vedení školy snažit, aby výše 
stipendii byla zachována. 

 
 
 
 
 
                            Termín příštího zasedání bude oznámen 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


